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Økt produksjon i Solør? 
«I Solør finnes mye bra jord og unge dyrkere som vil noe. Vi har store arealer med smittefri 
og god jord, og vi har tilgang på vann. Er det muligheter for å bygge opp en større 
grønnsakproduksjon i området, f.eks. løk og gulrot?» Dette var bakgrunnen og fokuset da 
kontaktutvalget for jordbruk i Våler og Åsnes, med landbrukssjef Anne Kristine Rossebø i 
spissen (bildet), inviterte til møte i Våler 11. mars.  

 
 
Nærmere 30 personer møtte. Muligheter og begrensninger for produksjon av løk og gulrot ble 
belyst av Arne Gillund fra Norgro. Solørgrønt v/Kjell Rønning og Andreas Bakken snakket 
om sin produksjon av gulrot og hvilke muligheter og begrensninger de ser for seg framover. 
Even Dæhlin orienterte om sin stikkløkproduksjon i Våler – om hva som er mulig hvis en vil 
nok. Morten N. Andersen fra GPS snakket om GrøntProdusentenes Samarbeidsråd (GPS), 
marked og prisdannelse.  
Konklusjon? Ros til arrangøren for fin angrepsvinkel. Her fokuseres det på både muligheter 
og begrensninger; det gjøres en realistisk sondering. På veldig kort sikt er det nok ikke lett å 
se åpninger for ny produksjon av løk og gulrot bl.a. pga. alt som skjer i markedet akkurat nå, 
men på sikt kan det være muligheter for unge dyrkere som «vil noe». Initiativtagerne har sett 
at veien til evt. suksess går via et aktivt dyrkningsmiljø; da må noen tørre å dytte litt på 
snøballen som kanskje kan føre til noe «stort».  
  

 
 
Ansvarlig for GPS-spalta er Morten N. Andersen; morten@grontprodusentene.no 


